
Referat Bestyrelsemøde 6.06.18

Stævne status:
Sponsor stævne er sat i gang, indtil videre er der ikke mange tilmeldte, men vi håber 
på mange tilmeldinger fra de små elevryttere – Majbritt er i gang med at sørge for 
tilmeldinger fra hendes hold!
Vi skulle gerne op på min 20 deltagere.

Opstaldere:
Ny hest i stalden 1.08.18
Charlotte er kommet med forslag til ændringer til den nye kontrakt. Bestyrelsen går 
den igennem og vender tilbage.

Vederlag for bestyrelsesarbejde:
Det bliver gennemgået på næste bestyrelsesmøde, forskellige forslag er kommet op 
og vende så det diskuteres næste gang!

Ny havetraktor:
Støtteklubben har sponsoreret en havetraktor til klubben

Sponsormidler:
Vi skal have søgt lidt midler til at dække lidt forskellige ting i klubben, nu hvor 
støtteklubben har det mindre i kassen efter traktorkøb.
Tænketank, skal vi tænke andre/alternative tanker, skal vi rundt og kræve penge ind 
for skilte i hallen, skal vi have lavet en sponsor gruppe med en 3-4 medlemmer som 
kan tage hånd om det.
DIF og DGI foreningspulje på 45 millioner kr er åbnet, ansøgninger modtages løbende.

Eventuelt:
LK sikring fra Bramming:
De er ved at arrangere en koncert og mangler frivillige hjælpere til at servere og stå i 
bar. Overskud går til klubben. Vi burde kunne stille med 10 mennesker. Jette melder 
tilbage til ham!

Elevheste:
Vi får lov til at låne Furie af Majbritt, så vi kan udvide elevhold med en rytter.

Reklamesøjle ved indkørsel til Bramming – kan vi bruge det til noget ?

Forsøge at få programridningskursus sat op ved Tina



BRK håber på at kunne stille to hold til SJM midt august.

Evaluering af arbejdsdag:
Rigtig mange super gode projekter blev lavet, mange aktive folk. Der mangler lige de 
sidste helt små ting, som lige er prikken over i’et.  Men en hyggelig dag med lækker 
mad!


